
Rondvraag 10 dec  
 
Voorzitter 
 
Binnen onze gemeentegrenzen hebben wij het oudste natuur historische museum van Nederland 
Een museum om trots op te zijn. Natura Docet Wonderryck. 
Enige jaren geleden is het museum verbouwt om aan de eisen van deze tijd  te kunnen voldoen en 
om meer bezoekers te trekken.  Funky Forrest is gecreëerd. Er is een flinke subsidie gegeven door 
zowel gemeente als ook provincie. Het museum werd uitgebreid  met een Landschapscentrum om 
Noord Oost Twente te promoten en ons mooie gebied nog beter op de kaart te zetten.  
Maar voorzitter er is duidelijk wat gaande bij het museum en dat baart ons zorgen. 
De directeur gaat weg.  
Het merendeel van het bestuur stopt.  
De horeca is al gestopt.  
Het landschap centrum is onbemenst.  
De bezoekers aantallen lopen terug  
Er zijn geen grote tentoonstellingen meer.  
Hierover hebben wij vragen aan het college 
 
 
1 Graag willen wij van het College weten welke stappen er gemaakt gaan worden en door wie? 
2 Is de provinciale subsidie in gevaar? 
3 Zijn over deze ontwikkelingen gesprekken geweest met de diverse partijen? 
4 Wat is de visie van het College inzake het museum? 
 
 
Annette Zwiep-Rosens 
Raadslid Lokaal Dinkelland 
 


